
ZÁPIS Z 6. JEDNÁNÍ KOMISE REDAKČNÍ RADA MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 16/5/2023 
Místo jednání: jednací místnost č. 411a, ÚMČ Praha 10 
Začátek jednání: 16.30 hod. / Konec jednání: 17.00 hod. 
Jednání řídil: Adam Šilar, předseda redakční rady  
Počet přítomných členů: 7, rada je usnášeníschopná  
Přítomní členové: Adam Šilar, Jiří Komrska, Vladimír Novák, David Kašpar, Petr Kopecký (od 
16.45), Adam Štěpánek, David Krůta 
Omluveni: Pavel Šutka, Martina Baťová  
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (prezenční listina) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 6/2023: 
 
1. Zahájení, volba ověřovatele 
2. Zpětná vazba ke květnovému číslu měsíčníku Praha 10 
3. Projednání obsahu červnového čísla měsíčníku 
4. Různé 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZAHÁJENÍ, VOLBA OVĚŘOVATELE. 
 
-Na ověřovatele navržen J. Komrska. 
 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
2. ZPĚTNÁ VAZBA KE KVĚTNOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU PRAHA 10. 
 
-A. Šilar ocenil kvalitu rozhovoru s J. Kovandou. 
-Členové redakční rady ještě krátce diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli žádné 
připomínky. 
 

3. PROJEDNÁNÍ OBSAHU ČERVNOVÉHO ČÍSLA MĚSÍČNÍKU. 
 
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu květnového čísla. 
 
-V. Novák se dotázal, jakým způsobem byla do rubriky „Podnikání na Desítce“ vybrána firma 
ITcan.  
-M. Pencák sdělil, že tento obor podnikání zatím v rubrice nebyl zastoupen.  
 
-V. Novák vznesl dotaz, kolik obdržela redakce příspěvků od zastupitelů do rubriky Politické 
fórum. 
-M. Pencák odpověděl, že 11. 
 
-Předseda RR A. Šilar po ukončení diskuze navrhl usnesení: 
 
„Členové Komise Redakční rada souhlasí s předloženým návrhem červnového čísla měsíčníku Praha 
10.“ 
 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
 



_________________________________________________________________________________ 
4. RŮZNÉ. 
 
-Členům redakční rady se představil Ján Tropp, nový vedoucí tiskového oddělení. Sdělil, že na 
dalším zasedání seznámí členy komise se svou vizí úprav měsíčníku, která by měla dotknout 
ekonomiky vydávání, možného rozšíření rozsahu, ale i grafických a obsahových změn. 
-Členové redakční v této souvislosti vznesli několik dílčích dotazů a přednesli různé náměty. 
 
-V souvislosti s přípravou letního čísla měsíčníku se příští jednání redakční rady uskuteční 
13/6/2023 od 16.30 hod. na radnici Prahy 10. Nabízí se rovněž možnost připojit se online, 
pokud o to některý ze členů redakční rady bude mít zájem.  
 
_________________________________________________________________________________ 
 
 
 
 
 
Předseda: Adam Šilar                    Ověřovatel: Jiří Komrska                  Zapisovatel: Marcel Pencák
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